'	Description of Residential Property 住宅物業的描述		Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) 其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) sq. metre (sq. ft.) 平方米 (平方呎)										
Block Name 大廈名稱	Floor 樓層	Flat 單位	實用面積 (包括露台·工作平台及陽台(如有)) 平方米 (平方呎)	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院	
		А	98.656 (1062) Balcony 露台: 3.605 (39) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: - (-)	_	_	-	37.542 (404)	-	_	_	-	-	-	
	1/F 1樓	D	65.230 (702) Balcony 露台: 3.365 (36) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: - (-)	_	0.825	_	_	_	_	_	-	-	-	
Block 5		Е	70.156 (755) Balcony 露台: 3.365 (36) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: - (-)	_	_	_	_	_	_	-	_	_	-	
5座		A	99.844 (1075) Balcony 露台: 4.167 (45) Utility Platform 工作平台: 1.750 (19) Verandah 陽台: - (-)	_	_	_	_	_	_	_	_	_	-	
	2/F 2樓	D	65.932 (710) Balcony 露台: 3.886 (42) Utility Platform 工作平台: 1.681 (18) Verandah 陽台: - (-)	_	0.825	_	_	_	_	_	_	-	_	
		E	70.858 (763) Balcony 露台: 3.886 (42) Utility Platform 工作平台: 1.681 (18) Verandah 陽台: - (-)	-	_	_	_	_	_	-	_	-	-	

The saleable area and the floor area of balcony, utility platform and verandah (if any) are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
 The area of other specified items (not included in the saleable area) is calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
 Areas in square metres as specified in the above are calculated in accordance with the latest approved building plans. Areas in square feet are converted at a rate of 1 square metre to 10.764 square feet and rounded to the nearest square feet.

^{1.} 實用面積及露台、工作平台及陽台(如有)的樓面面積是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。

^{2.} 其他指明項目的面積(不計算入實用面積)是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。 3. 上述所列以平方米顯示之面積乃依據最新的批准建築圖則計算。以平方呎顯示面積均依據1平方米 = 10.764平方呎換 算,並四捨五入至整數。

	Description of Residential Property 住宅物業的描述		Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) 其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) sq. metre (sq. ft.) 平方米 (平方呎)									
Block Name 大廈名稱	Floor 樓層	Flat 單位	實用面積 (包括露台,工作平台及陽台(如有)) 平方米 (平方呎)	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
		А	99.023 (1066) Balcony 露台: 4.167 (45) Utility Platform 工作平台: 1.750 (19) Verandah 陽台: - (-)	_	_	_	_	_	-	-	-	-	_
	3/F, 5/F to 12/F,	В	51.198 (551) Balcony 露台: 3.137 (34) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: - (-)	_	_	_	平台 花園 停車位 天台 梯屋 前庭 - - - - - - - - - - - - - - -	_					
Block 5 5座	15/F & 17/F 3樓。 5樓至 12樓。	С	51.689 (556) Balcony 露台: 3.137 (34) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: - (-)	_	_	_	_	_	-	_	_	_	_
	15樓及 17樓	D	65.746 (708) Balcony 露台: 3.886 (42) Utility Platform 工作平台: 1.681 (18) Verandah 陽台: - (-)	_	0.825	_	_	_	-	-	_	_	-
		E	70.858 (763) Balcony 露台: 3.886 (42) Utility Platform 工作平台: 1.681 (18) Verandah 陽台: - (-)	_	_	-	-	-	-	-	_	-	_

The saleable area and the floor area of balcony, utility platform and verandah (if any) are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
 The area of other specified items (not included in the saleable area) is calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
 Areas in square metres as specified in the above are calculated in accordance with the latest approved building plans. Areas in square feet are converted at a rate of 1 square metre to 10.764 square feet and rounded to the nearest square feet.

^{1.} 實用面積及露台、工作平台及陽台(如有)的樓面面積是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。

^{2.} 其他指明項目的面積(不計算入實用面積)是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。 3. 上述所列以平方米顯示之面積乃依據最新的批准建築圖則計算。以平方呎顯示面積均依據1平方米 = 10.764平方呎換 算,並四捨五入至整數。

· F	Description of Residential Property 住宅物業的描述		Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) 其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) sq. metre (sq. ft.) 平方米 (平方呎)									
Block Name 大廈名稱	Floor 樓層	Flat 單位	實用面積 (包括露台,工作平台及陽台(如有)) 平方米 (平方呎)	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
		А	99.023 (1066) Balcony 露台: 4.167 (45) Utility Platform 工作平台: 1.750 (19) Verandah 陽台: - (-)	-	_	-	_	-	_	-	_	-	_
	16/F 16樓	В	51.198 (551) Balcony 露台: 3.137 (34) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: - (-)	-	_	_	_	_	_	_	_	-	-
		С	51.689 (556) Balcony 露台: 3.137 (34) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: - (-)	-	_	_	_	-	_	_	_	-	-
Block 5 5座		D	65.746 (708) Balcony 露台: 3.886 (42) Utility Platform 工作平台: 1.681 (18) Verandah 陽台: - (-)	-	0.825	_	_	-	_		_	-	-
		Е	70.858 (763) Balcony 露台: 3.886 (42) Utility Platform 工作平台: 1.681 (18) Verandah 陽台: - (-)	-	_	_	_	-	_	_	_	-	_
	18/F	А	132.382 (1425) Balcony 露台: 5.847 (63) Utility Platform 工作平台: 1.750 (19) Verandah 陽台: - (-)	_	_	_	132.357 (1425)	_	_	_	_	-	_
	18樓	В	136.225 (1466) Balcony 露台: 7.980 (86) Utility Platform 工作平台: 1.681 (18) Verandah 陽台: - (-)	_	_	-	176.301 (1898)	_	_	_	_	_	_

The saleable area and the floor area of balcony, utility platform and verandah (if any) are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
 The area of other specified items (not included in the saleable area) is calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
 Areas in square metres as specified in the above are calculated in accordance with the latest approved building plans. Areas in square feet are converted at a rate of 1 square metre to 10.764 square feet and rounded to the nearest square feet.

^{1.} 實用面積及露台、工作平台及陽台(如有)的樓面面積是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。

^{2.} 其他指明項目的面積(不計算入實用面積)是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。 3. 上述所列以平方米顯示之面積乃依據最新的批准建築圖則計算。以平方呎顯示面積均依據1平方米 = 10.764平方呎換 算,並四捨五入至整數。

	Description of Residential Property 住宅物業的描述		Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) 其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) sq. metre (sq. ft.) 平方米 (平方呎)										
Block Name 大廈名稱	Floor 樓層	Flat 單位	實用面積 (包括露台,工作平台及陽台(如有)) 平方米 (平方呎)	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院	
		А	94.302 (1015) Balcony 露台: 3.365 (36) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: - (-)	-	0.825	_	26.496 (285)	_	_	_	-	-	_	
		В	75.828 (816) Balcony 露台: 3.365 (36) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: - (-)	_		_	_	_	-					
Block 6	1/F	С	66.460 (715) Balcony 露台: 3.660 (39) Utility Platform 工作平台: 1.987 (21) Verandah 陽台: - (-)	_	_	_	3.469 (37)	_	_	_	_	前庭 原	-	
6座	1樓	D	38.084 (410) Balcony 露台: 2.847 (31) Utility Platform 工作平台: - (-) Verandah 陽台: - (-)	_		_	_	_	_	-	_			
		Е	66.645 (717) Balcony 露台: 2.850 (31) Utility Platform 工作平台: - (-) Verandah 陽台: - (-)	_	_	_	21.217 (228)	_	_	_	_	-	-	
	-	F	32.003 (344) Balcony 露台: 2.330 (25) Utility Platform 工作平台: - (-) Verandah 陽台: - (-)	_	_	_	4.204 (45)	_	_	_	_	_	-	

The saleable area and the floor area of balcony, utility platform and verandah (if any) are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
 The area of other specified items (not included in the saleable area) is calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
 Areas in square metres as specified in the above are calculated in accordance with the latest approved building plans. Areas in square feet are converted at a rate of 1 square metre to 10.764 square feet and rounded to the nearest square feet.

^{1.} 實用面積及露台、工作平台及陽台(如有)的樓面面積是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。

^{2.} 其他指明項目的面積(不計算入實用面積)是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。 3. 上述所列以平方米顯示之面積乃依據最新的批准建築圖則計算。以平方呎顯示面積均依據1平方米 = 10.764平方呎換 算,並四捨五入至整數。

'	Description of Residential Property 住宅物業的描述		Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) 其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) sq. metre (sq. ft.) 平方米 (平方呎)										
Block Name 大廈名稱	Floor 樓層	Flat 單位	實用面積 (包括露台,工作平台及陽台(如有)) 平方米 (平方呎)	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院	
		А	94.678 (1019) Balcony 露台: 3.886 (42) Utility Platform 工作平台: 1.681 (18) Verandah 陽台: - (-)	-	1.050	_	-	-	-	-	-	-	-	
		В	76.274 (821) Balcony 露台: 3.886 (42) Utility Platform 工作平台: 1.750 (19) Verandah 陽台: - (-)	_		-	_	-						
Block 6	2/F, 3/F, 5/F to 12/F & 15/F	С	66.379 (715) Balcony 露台: 3.660 (39) Utility Platform 工作平台: 1.906 (21) Verandah 陽台: - (-)	_	_	_	-	_	-	-	_	_	-	
6 <u>座</u>	2樓、 3樓、5樓 至12樓及 15樓	D	38.310 (412) Balcony 露台: 3.073 (33) Utility Platform 工作平台: - (-) Verandah 陽台: - (-)	_	_	_	-	_	-	-	_	_	-	
		E	66.645 (717) Balcony 露台:2.850 (31) Utility Platform 工作平台: - (-) Verandah 陽台: - (-)	_	_	_	-	_	_	_	_	_	-	
		F	32.473 (350) Balcony 露台: 2.800 (30) Utility Platform 工作平台: - (-) Verandah 陽台: - (-)	-	_	_	-	-	_	-	-	-	-	

The saleable area and the floor area of balcony, utility platform and verandah (if any) are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
 The area of other specified items (not included in the saleable area) is calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
 Areas in square metres as specified in the above are calculated in accordance with the latest approved building plans. Areas in square feet are converted at a rate of 1 square metre to 10.764 square feet and rounded to the nearest square feet.

^{1.} 實用面積及露台、工作平台及陽台(如有)的樓面面積是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。

^{2.} 其他指明項目的面積(不計算入實用面積)是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。 3. 上述所列以平方米顯示之面積乃依據最新的批准建築圖則計算。以平方呎顯示面積均依據1平方米 = 10.764平方呎換 算,並四捨五入至整數。

	Description of Residential Property 住宅物業的描述		Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) 其他指明項目的面積(不計算入實用面積) sq. metre (sq. ft.)										
Block Name 大廈名稱	Floor 樓層	Flat 單位	實用面積 (包括露台,工作平台及陽台(如有)) 平方米 (平方呎)	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
		А	94.678 (1019) Balcony 露台: 3.886 (42) Utility Platform 工作平台: 1.681 (18) Verandah 陽台: - (-)	_	1.050	_	_	_	_	_	_	-	_
		В	76.274 (821) Balcony 露台: 3.886 (42) Utility Platform 工作平台: 1.750 (19) Verandah 陽台: - (-)	_	_	_	_	_	_	_	_	-	_
	16/F - 17/F 16樓至 17樓	С	66.379 (715) Balcony 露台: 3.660 (39) Utility Platform 工作平台: 1.906 (21) Verandah 陽台: - (-)	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_
Block 6 6座		D	107.014 (1152) Balcony 露台: 3.073 (33) Utility Platform 工作平台: - (-) Verandah 陽台: - (-)	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_
		F	32.473 (350) Balcony 露台: 2.800 (30) Utility Platform 工作平台: - (-) Verandah 陽台: - (-)	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_
	18/F	А	171.278 (1844) Balcony 露台: 7.980 (86) Utility Platform 工作平台: 1.681 (18) Verandah 陽台: - (-)	_	_	_	171.216 (1843)	_	_	_	_	-	_
	18樓	В	169.665 (1826) Balcony 露台: 3.073 (33) Utility Platform 工作平台: - (-) Verandah 陽台: - (-)	_	_	_	205.688 (2214)	_	_	_	_	_	_

The saleable area and the floor area of balcony, utility platform and verandah (if any) are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
 The area of other specified items (not included in the saleable area) is calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
 Areas in square metres as specified in the above are calculated in accordance with the latest approved building plans. Areas in square feet are converted at a rate of 1 square metre to 10.764 square feet and rounded to the nearest square feet.

^{1.} 實用面積及露台、工作平台及陽台(如有)的樓面面積是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。

^{2.} 其他指明項目的面積(不計算入實用面積)是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

^{3.} 上述所列以平方米顯示之面積乃依據最新的批准建築圖則計算。以平方呎顯示面積均依據1平方米 = 10.764平方呎換 算,並四捨五入至整數。

· 1	Description of Residential Property 住宅物業的描述		Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) 其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) sq. metre (sq. ft.) 平方米 (平方呎)										
Block Name 大廈名稱	Floor 樓層	Flat 單位	實用面積 (包括露台·工作平台及陽台(如有)) 平方米 (平方呎)	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院	
		А	111.465 (1200) Balcony 露台: 4.482 (48) Utility Platform 工作平台: 1.681 (18) Verandah 陽台: - (-)	_	_	-	_	_	-	-	_	_	_	
	1/F 1樓	В	131.241 (1413) Balcony 露台: 9.093 (98) Utility Platform 工作平台: 1.750 (19) Verandah 陽台: - (-)	-	_	-	-	_	-	_	-	-	-	
Block 8		С	81.830 (881) Balcony 露台: 4.590 (49) Utility Platform 工作平台: - (-) Verandah 陽台: - (-)	-	_	-	_	-	_	-	-	_	-	
8座	2/F, 3/F, 5/F to	А	111.465 (1200) Balcony 露台: 4.482 (48) Utility Platform 工作平台: 1.681 (18) Verandah 陽台: - (-)	_	_	_	_	-	_	_	_	_	-	
	12/F, 15/F& 17/F 2樓、 3樓 5樓 15樓 15樓 17樓	В	128.078 (1379) Balcony 露台: 5.930 (64) Utility Platform 工作平台: 1.750 (19) Verandah 陽台: - (-)	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	
		С	81.830 (881) Balcony 露台: 4.590 (49) Utility Platform 工作平台: - (-) Verandah 陽台: - (-)	-	_	-	-	-	-	_	-	-	_	

The saleable area and the floor area of balcony, utility platform and verandah (if any) are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
 The area of other specified items (not included in the saleable area) is calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
 Areas in square metres as specified in the above are calculated in accordance with the latest approved building plans. Areas in square feet are converted at a rate of 1 square metre to 10.764 square feet and rounded to the nearest square feet.

^{1.} 實用面積及露台、工作平台及陽台(如有)的樓面面積是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。

^{2.} 其他指明項目的面積(不計算入實用面積)是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。 3. 上述所列以平方米顯示之面積乃依據最新的批准建築圖則計算。以平方呎顯示面積均依據1平方米 = 10.764平方呎換 算,並四捨五入至整數。

	Description of Residential Property 住宅物業的描述		Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) 其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) sq. metre (sq. ft.) 平方米 (平方呎)									
Block Name 大廈名稱	Floor 樓層	Flat 單位	實用面積 (包括露台·工作平台及陽台(如有)) 平方米 (平方呎)	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
	16/F 16樓	А	111.465 (1200) Balcony 露台: 4.482 (48) Utility Platform 工作平台: 1.681 (18) Verandah 陽台: - (-)	_	_	-	-	-	-	-	-	-	-
		В	128.078 (1379) Balcony 露台: 5.930 (64) Utility Platform 工作平台: 1.750 (19) Verandah 陽台: - (-)	_	_	-	_	_	-	_	-	-	_
Block 8 8座		С	81.830 (881) Balcony 露台: 4.590 (49) Utility Platform 工作平台: - (-) Verandah 陽台: - (-)	_	_	-	_	_	-		-	-	-
	18/F	А	127.302 (1370) Balcony 露台: 4.481 (48) Utility Platform 工作平台: 1.681 (18) Verandah 陽台: - (-)	_	_	-	123.005 (1324)	_	-		-	_	
	18/F 18樓	В	149.514 (1609) Balcony 露台: 9.123 (98) Utility Platform 工作平台: 1.750 (19) Verandah 陽台: - (-)	_	_	-	166.546 (1793)	_	-	_	_	-	

The saleable area and the floor area of balcony, utility platform and verandah (if any) are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
 The area of other specified items (not included in the saleable area) is calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
 Areas in square metres as specified in the above are calculated in accordance with the latest approved building plans. Areas in square feet are converted at a rate of 1 square metre to 10.764 square feet and rounded to the nearest square feet.

^{1.} 實用面積及露台、工作平台及陽台(如有)的樓面面積是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。

^{2.} 其他指明項目的面積(不計算入實用面積)是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。 3. 上述所列以平方米顯示之面積乃依據最新的批准建築圖則計算。以平方呎顯示面積均依據1平方米 = 10.764平方呎換 算,並四捨五入至整數。